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Vragen van de leden
Snijder-Hazelhoff en Meeuwis
(beiden VVD) aan de ministers van
Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit en van Verkeer en
Waterstaat over strijdige wetgeving.
(Ingezonden 20 november 2009)

1
Bent u bekend met het persbericht
«Hoger beroep
Oostvaardersplassen»?1

2
Wat is uw mening over het feit dat de
piloten nu een strafblad hebben,
ondanks het feit dat zij correct
hebben gehandeld volgens de
luchtvaartregelgeving?

3
Bent u van plan om de
luchtvaartkaart en
luchtvaartregelgeving aan de
natuurregelgeving aan te passen naar
aanleiding van deze uitspraak?

4
Zo ja, betekent dit dan dat het
luchtverkeer om de honderden
natuurgebieden in Nederland heen
moet gaan vliegen? Bent u van
mening dat dit een goede oplossing
is?

5
Welk effecten verwacht u van een
eventuele aanpassing van de
luchtvaartregelgeving en
luchtvaartkaart? Kunt u hierbij zowel
ingaan op de effecten voor zowel de

commerciële luchtvaart als de
«general aviation»? Kunt u tevens
aandacht besteden aan de
veiligheidsaspecten in de luchtvaart?

6
Deelt u de mening dat het slimmer is
om de werking van de verschillende
natuurbeschermingswetten op
hoogte te beperken, gezien de
problemen die dit anders oplevert
voor allerlei luchtverkeer?

1 APOA Netherlands, 13 november 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit) (ontvangen
9 december 2009)

De vragen, gesteld door de leden
Snijder-Hazelhoff en Meeuwis (VVD),
over strijdige wetgeving kan ik tot
mijn spijt niet binnen de gebruikelijke
termijn beantwoorden.
De reden van uitstel is dat de
interdepartementale afstemming van
de antwoorden extra tijd vergt.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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